

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN STEEL Date: 03-04-2024 11:55:36 AM Subject: Other Material Information</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: حديد الأردن التاريخ: AM 11:55:36 2024-04-03 الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى</p>
<p>JORDAN STEEL announces the occurrence of the following material event:</p>	<p>تعلن شركة حديد الأردن عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:</p>
<p><b>Material Event</b></p>	<p><b>الحدث الجوهري</b></p>
<p>Date of event: 03-04-2024</p>	<p>تاريخ الحدث الجوهري: 2024-04-03</p>
<p>The differences between the preliminary results and the annual financial statements and reasons for these differences supported by the external auditor</p>	<p>الفروقات بين نتائج الاعمال الاولية والبيانات المالية السنوية واسبابها معززة من مدقق الحسابات الخارجي</p>
<p>Based on Article No. (8) of the Instructions for Disclosure of Exporting Companies, Accounting Standards, and Auditing Standards for the year 2004: We would like to clarify that the difference is (704,436.00) Jordanian dinars between the initial business results, in which the net loss amounted to (1,760,462.00) Jordanian dinars, compared to the annual financial statements, in which the net loss amounted to (2,464,898.00) Jordanian dinars. Below are some of the basic items that affected the difference, which is an overall item. The loss in the preliminary statements was (397,931.00) Jordanian dinars, while in the annual financial statements the total loss appeared (358,616.00) Jordanian dinars, as the decrease is a result of the reclassification of previous years' expenses that were included in the other revenues and expenses item. Provisions for credit losses and potential liabilities have also been made in the amount of (1,095,000.00) Jordanian dinars and the provision of deferred tax assets has been fixed in the amount of (387,919.00) Jordanian dinars.</p>	<p>إستناداً إلى المادة رقم (8) من تعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق لسنة 2004: نود التوضيح بأن الفارق مبلغ (704,436.00) دينار أردني بين نتائج الأعمال الأولية التي بلغت صافي الخساره فيها (1,760,462.00) دينار أردني مقارنة مع البيانات المالية السنوية التي بلغت صافي الخسارة فيها (2,464,898.00) دينار أردني وتالياً بعض البنود الأساسية التي أثرت على الفارق وهي بند مجمل الخساره في البيانات الأولية (397,931.00) دينار أردني، أما في البيانات المالية السنوية ظهر مجمل الخسارة (358,616.00) دينار أردني، حيث أن الإنخفاض هو عبارة عن إعادة تبويب مصاريف سنوات سابقة تم إدراجها ضمن بند إيرادات ومصاريف أخرى. كما تم وضع مخصصات خسائر إئتمانية وإلتزامات محتملة بمقدارة (1,095,000.00) دينار أردني وتثبيت وفر موجودات ضريبة مؤجله بمقدار (387,919.00) دينار أردني.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: fadi AbuSbeah</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: fadi AbuSbeah</p>